

Published on Al-Islam.org (https://www.al-islam.org)

<u>Home</u> > <u>The Virtues of Sayyidah Fatimah (sa)</u> > 32) On Judgement Day, everyone will lower their gaze on the arrival of Fatimah (sa)

32) On Judgement Day, everyone will lower their gaze on the arrival of Fatimah (sa)

عن علي رضي الله عنه، قال: سمعت النبي صلى الله عليه وسلم يقول: إذا كان يوم القيامة نادى مناد من وراء .88 الحجاب: يا أهل الجمع! غضوا أبصاركم عن فاطمة بنت محمد صلى الله عليه وسلم حتى تمر

Ali (as) narrates: I heard the Holy Prophet (saw) say, "On the Day of Judgement an announcer will announce from behind a veil, 'Oh people of mahshar! Lower your gazes until Fatimah the daughter of Muhammad (saw) passes."

عن علي رضي الله عنه، قال: قال النبي صلى الله عليه وسلم: إذا كان يوم القيامة، قيل: يا أهل الجمع! غضوا .84 أبصاركم لتمر فاطمة بنت رسول الله صلى الله عليه وسلم فتمر و عليها ريطتان خضراوان. .قال أبو مسلم: قال لى أبو قلابة وكان معنا عبد الحميد أنه قال: حمراوان

Ali (as) narrates that the Holy Prophet (saw) said, "On the Day of Judgement it will be said, 'Oh people of mahshar! Lower your gazes so that the daughter of the Messenger of Allah (saw) may pass.' She will pass through wearing two green garments."

Abu Muslim said that when Abd-ul-Hameed was with us, Qalabah told me that the Holy Prophet (saw) said, "(Fatimah [sa] will pass wearing) two red garments."

عن عائشة رضى الله عنها، قالت: قال النبي صلى الله عليه وسلم: ينادى مناد يوم القيامة: غضوا أبصاركم .85

Ayeshah (ra) narrates that the Holy Prophet (saw) said, "On the Day of Judgement an announcer will announce, 'Lower your gazes so that Fatimah the daughter of Muhammad (saw) can pass."

عن أبي هريرة رضي الله عنه....مرفوعا.... إذا كان يوم القيامة نادى مناد من بُطنان العرش: يا أهل الجمع! .86 عن أبي هريرة رضي الله عنه....مرفوعا.... إذا كان يوم القيامة نادى مناد من بُطنان العرش: يا أهل الجمع! .86

Abu Hurairah (ra) narrates this marfu tradition that on the Day of Judgement a voice from the depths of the Throne will call out, "Oh people of mahshar! Bow your heads and lower your gazes until Fatimah (sa) passes through towards Paradise."

Source URL:

https://www.al-islam.org/virtues-sayyidah-fatimah-sa-muhammad-tahir-ul-qadri/32-judgement-day-everyone-will-lower-their-gaze#comment-0